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Protokół Nr 6/2019

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodilrczego Rady Gminy
odbytego w dniu 27 sierpnia 2019 roku.

Posiedzenie Komisj i otw orzyŁ Przewodni czący Jan Rutowicz.

Powitał on członków Komisji i stwierdzit, że na stan 5 członków w posiedzeniu udział

bierze 5 co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych decyzji.

Lista obecności stanowi zaŁącznIknr 1 do protokołu.

Następnie Przewodni cząay Komisj i powitał:

- Wójta Gminy - Henryka Koniecznego,
- Z-cę Wójta Gminy _Krzysztofa Bajora,

- Przewodnicz4cego Rady Gminy - Piotra GonerĘ
Lista obecności stanowi załącznLknr 2 do protokołu.

Komisja jednogłośnie ptz11ęł'a porządek posiedzenia w następującym

brzmieniu:
1. otwarcie posiedzenia i stwięrdzenię quorum.

2, Przyjęcie porządku posiedzenia.

3.Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia Komisji.
4, Zapoznanie się z sytuacją sortowni odpadów na terenie Zal<ładu Polskie odpady

Komunalne w Fałkowie na ulicy Pląskowickiej
5. Wnioski, zap5Ąania i sprawy róine.
6 . ZakohczeflLe p osiedzenia.

W związkuztym, Żę rue zgł.oszono żadnych uwag do protokotu ze wspólnego

posiedzenia Komisji, które odbyło się w dniu 24 czerwca20|9 roku został onprzyjęty
jednogłośnie.

Ad.pkt.4.
Przewodniczący Komisji udzielił głosu PrzewodntczącemuRady Gminy w

Fałkowie Piotrowi Gonerce który poinformował., Że Komisja zgodnie z zapowiedzią

na sesji Rady Gminy w dniu 12 sierpnia 2019 r. uda się w tęręn do firmy Polskich

Zal<ładów Komunalnych w Fałkowie jednocześnie poinformował, że o terminie

komisji zostali powiadomieni wszyscy radni, natomiast w posiedzeniu wyjazdowej

komisji oprocz członków Komisji Rozwoju Gospodarczegoudział biorą radni: Maryla

Domańska, Anna Pluta, GrzegorzZgantacz, Grzegorz Baran.



Na terenie zaL<ładu czękał na komisję p. Robert Pach _ właściciel' który oprowadził

radnych zaczynając od hałd ze Śmieciami,poprzez sortownię' składy posortowanych

odpadów, halę przetwórstwa odpadów i halę magłzwową.
W trakcie oprowadzania po zaldadzie odpowiadatnap1Ąania radnych.

Wg. relacji właŚcicieIa cały czas trwa1ą próby w celu uzyskania odpowiedniego sktadu

paliwa alternatywnego' które będzie wywozonę do cementowni. Ponadto po wstępnej

segregacji odpadów zostajqwydzielone plastiki, metale, folie, puszki, którę też zostaną

sprzedane do dalszego recyklingu.
Jak stwierdziłwłaścicięl dwie duiehałdy znajdują się na wybetonowanym podłozu,

natomiast starsze odpady pozostają na gruncie i trwają prace aby mieszać odpady

świeŹo przywiezionę zę staryirni i w ten sposób usunąó odpady zalegające

bezpoŚrednio na gruncie.

W trakcię oprowadzania na teręnie zal<ładupracowało 6 osób przy segregacji Śmieci i
jedna na ładowarce. Wg. zał.oŻettwłaścicięla po podpisaniu stosownych umów z

odbiorcami paliwa alternatywnego zostanie zorganizowanych kolejnych 6 stanowisk

do segregacji odpadów.

odpowiadając napytanie kiedy takię umowy zostaną podpisanę właściciel stwierdził'

ie cały czas prowadzirozmowy z dwoma cementowniami, az jednąma umowę

podpisaną i jest w trakcie przygotowywania odpowiedniego składu paliwa. Jak

stwierdził zamówtŁurządzetia do analizy chemicznej aby móc samodzielnie określać

skład chemiczny produkowanego paliwa.

Na hali produkcyjnej komisj a zastał'a 2 pracowników, którzy remontow ali urządzenia.

Jakzapewniał właściciel zostanie uruchomiona jeszcze jedna linia produkcyjta, gdyżt

urządzenia są prawie gotowe do uruchomienia' jeśli umowy na odbiór paliwa zostatą
podpisane linie moŹna uruchomić w tydziei.
odpowiada1ąc na pytanie dlaczego odpady s4 cały czas dowoŻotlę i to znacztte więcej

ruŻtaobecn4 chwilę zakład jest w stanie prze$vorzyć, właściciel odpowiedztał, że jest

zw iązany umowami na odbiór Śmięci z r egionalnymi instalacj am i przetw arzanla

odpadów komunalnychtzw. RIPOK i musiałby ptacić wysokie kary umowne' co

mogłoby doprowadzić do bankructwa firmy.

Kolejne pytanie: Jak dfugo moŻę potrwać pełne uruchomienie przetwarzania odpadów,

właŚciciel odpowiedział', ie w duzej mlęrze za\eŻy to od partnerów handlowych z

którymi prowadzi rozmowy, jak równiei odprawa w zakresie gospodarki odpadami

komunalnymi, natomiast on chciałby aby zal<Jadruszył'jak najszybciej, gdyi dużo juŻ

zainwestował i d4żry do tego aby zal<Ład stał się rentownyn przedsięwzięciem. Wg.

załsżefi większość inwestycji i pełne uruchomienię zakończq się w przectągu 2lat.
Następnie komisja udała się do biura zal<ładu gdzie pracują 2 osoby. Na konięc wizyty
Właścicielzapewtiał radnych, ze jest to jego ogronma inwestycja t zaleŻy mu na tyrrr

aby zaL<Ład działał'wg. załoień jak najszybciej. Radni zadawali równiez pytania na



temat formzatrudnienia, kierunków skąd przywożone są odpady, ilości, czy nie są to

odpady niebezPieczne.

Właścicieludzie1ił odpowiedzi na pytania: zatrudnienie jest na rrmowę o pracę po

okręsie próbnym i poszukuje nadal pracowników, odpady przywożonę Są tyLko z

RIPQK zterenvwojewództrva świętokrzyskiego i oŚciennych' umowę posiada z 5

RIPoK-mi, nie przyw oziśmieci z zagraricY, r.td chwilę obecną na trzy samochody

przywteziotef sąprzetwarzane. Nie są to odpady niebezpieczrlę gdyż odbiera je tylko

z RIPOK, cz,1\imogą to być tylko odpady komunalne.

Po uzyskaniu odpowiedzi komisja udała się na dalsze obrady do urzędu Gminy.

Ad.pkt.5.
W kolejnym punkcie posiedzenia głos zabrałaradna z miejscowości Turowicę

Monika Stęfńska, która rwróciłasię z proŚbąo zadbarueprzezgminę placu zabaw w

Turowicac h popruezwykoszenie i konsęrw ację urządzeh.

Z-caWójta Gminy KrzysztofBajor w odpowiedzi wyjaśrttł, Że Gmina stoi przed

duiymi inwestycjami na które musi zabezpieczyć,tzw. wkład własny iw związkuz

tym nie posiada wolnych środków budietowych, ani tez pracowników Ldórzy mogliby

zająćsię takimi pracami, ponadto zplaców korzystają dzięci mieszkańców danej

miejscowości i to w ich interesie jest dbanie o miejsceużryteczności publicznej jakim

jest plac zabaw na którym bawią się ich dzięci.

Ponadto radna Stefańska Monika zwróciŁasię o interwencję na posterunku Policji w

Radoszycaćh o wzmo Żętttękonffoli prędkoŚci pojazdów przęz Policję w szczególnoŚci

w dni wolnę od pracy w miejscowości Turowicę.

W odpowi ędziPrzewodniczący Rady Gminy wyjaśnił, że jest aplikacja przęzktórą

moŻnana mapę nanosić punkty zagroŻen,informacje takie trafiają do policji wówczas

policj a prowadzi wzmoŻonę kontrole.

Następnie głos zabrałprzewodni czący Komisji Rozwoju Gospodarczego lan

Rutowicz który zgł'ostt następuj ące wnioski:

ZwrócIł'się 
" 

proJbą o wycięcię za7<rzaczen napoboczach drogi gminnej na odcinku

Skórnice - Pląskowice.

Zgłosit.równiei wniosek o uwzględnienie w budŻecię gminy naprzyszly rokbudowy

chodników na ul. Leśnej i Stara Wieś w miejscowości Skórnice.

W tym temacie odpowiedzi udzięlił Z-caWójtaYxrzysztof Bajor wyjaśniając, ie

jeieiiwybudowanię chodników spetni wynogi przepisów prawa budowlanego oraz

wygospodarujemy środki w budŹęcie Gminy na rok przyszły nie ma przeszkód aby

taka inwes ty cję zr ealizow ać.

Następnie zawnioskował o przęprowadzęrue rozmowy z Nadlęśnictwem Przędbórz

w sprawie wspólnego wybudowania drogi biegnącej do posesji Muskały Adama w

Skórnicach.



Ponadto zł.oŻył'wniosek o przeprowadzetie rozmów z GDDKiA w Kielcach o

mozliwości wybudowatia przedtuż'ęnia chodnika lub Ścieżki rowerowej na ul.

Czermińskiej w kierunku Czermna.
- Następnie głos zabrał' Radny miejscowości Czermno Jan Dziuba który

wnioskował o poinformowanie GDDKiA w Kielcach o przestawienie lustra

znajdującego się przy wyjeździe z drogi powiatowej od Gór Mokrych. Ponadto złożył.

wniosek o uzupełnienie kruszywęm drobnej frakcji wyżwirowanej drogi ul. osnowa

za NiepublicznymZal<tadem Opieki Zdrowotnej MERLA-MED w kierunku

miejscowośclZuzowy ponieważ wysypany jest bardzo gruby zwir po którym jeŹdzi

się ciężko ponadto było to powodem kolizji drogowej.

W następnej kolejności głos zabrał' radny miejscowości Wąsosz i złoiył

wniosek o pocz1mienie starań w temacie budowy chodnika przy drodze powiatowej w

miejscowoŚci Wąsoszpo uprzednim dokonaniu jej przebudowy .

Wyjaśnienia w temacie przebudowy drogi w miejscowości Wąsosz udzielit

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Gonerka, który stwierdził, ie na spotkaniu wójtów,

Burmistrzów powiatu koneckiego ustalono , ti gminy zgłoszq odcinki dróg

wymagające najpilniejszej potrzeby remontu i na tej podstawie Starostwo opracuje

plan remontów na następnę kilka lat .

Ad.pkt.6.
W związku zę zręalizowaniem porzędku Przewodniczący Komisji podziękował

wszystkim zaudział' i zamkn$' posiedzenie.

Na tym protokół zakonczotto.

Protokółowała
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